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A KÉT TESTÜLETI ÜLÉS KÖZÖTTI IDŐSZAKBAN AZ ÖNKORMÁNYZAT 

ÉRDEKÉBEN VÉGZETT POLGÁRMESTERI MUNKÁRÓL 

1. A TÁRGYALANDÓ TÉMAKÖR TÁRGYILAGOS ÉS TÉNYSZERŰ 
BEMUTATÁSA 
 
Február 16.: Megyei Közgyűlés Elnökének meghívására a kórházak és rendelőintézetek 
képviselőit hívta össze. A meghívón a Járóbeteg Szakrendelőkkel kapcsolatos egyeztetés 
szerepelt. Azonban és elsősorban a Semmelweis terv ismertetése zajlott, amelyben a 
kórházak az érintettek. Sajnálattal tapasztaltam, hogy a kórházak fenntartói nem 
szimpatizálnak a két új Járóbeteg Központ létrehozásával. (Rétság, Szécsény). Remélem, 
hogy az idő be fogja bizonyítani, hogy nem konkurencia Rétság, mert a kórházak volumen 
korlát fölött látják el a betegeket. Mint az köztudott, az OEP azt nem finanszírozza.  
 
Balla Mihály Képviselő Úrtól többször kértem segítséget, illetve tájékoztatást a tartalékos 
kiképző bázisokról. 
 
Február 17-én az országgyűlési képviselői iroda vezetőjével találkoztam ez ügyben. 
Tájékoztatott, hogy a helyszínek kijelölése folyamatban van. Én figyelmébe ajánlottam a 
rétsági laktanyát, mint lehetséges helyszínt. 
 
Február 18: Megyei főjegyző, Barta László tájékoztatott a tüdőgondozóval kapcsolatos 
elképzelésekről. Sajnos nem egyszerű a helyzet: a tüdőgondozó telke benyúlik a 
csecsemőgondozóhoz vezető útba, vagyis elzárja a gondozó bejáratát. Tehát mindenképpen 
vagy telekmegosztást kell kezdeményeznünk, vagy szolgalmi jogot kell bejegyezni, mivel 
nem lehet elzárni a gondozót a megközelíthetőségtől. 
 
Február 23: Volánnal történt egyeztetés a buszforduló ügyében. A jövőben hosszabb 
buszok beállítását is tervezik, amire a jelenlegi terv szerint az állomás szűk. Végül 
megállapodás született: a tervezett 5 személyautó parkoló lesz kisebb, így elférnek a 
hosszabb buszok is. 
 
Február 28: Munkaügyi Tanács rendkívüli ülésén véleményezni kellett – törvény írja elő! 
-, hogy megszűnik a regionális munkaügyi központ. Visszaáll 2011. március 1-el a megyei 
rendszer, a Kormányhivatalba integrálva. Vezetője Nógrádban Tamási Ildikó lett. 
 
Március 7: Megyei Tűzoltóságon Bakondi György tartott tájékoztatót, illetve tájékozódott. 
Részletesen be lett mutatva, hogy Rétság térsége tűzoltósági vonulási időtartam szerint 
ellátatlan, ráadásul itt van Tolmácson az Erdőkémia, a megye legveszélyesebb üzeme. Erre 
külön hívtam fel a figyelmét. 
 
 
 
 



 
 
 
Március 8: A TIGÁZ térségi vezetőjével folyt megbeszélés. 
Érdemben: amennyiben az Önkormányzat 4-5 évre ír alá szerződést előre, úgy a 15 nap 
helyett 45 napos fizetési határidő érhető el a számla kibocsájtásától számítva. Kértem egy 
szerződés tervezetet. Jelenleg évente van szerződés aláírás. 
 
Március 8-i testületi ülésen elhangzott, hogy vegyük fel a kapcsolatot az ÉMÁSZ 
illetékesével a laktanya közvilágítás ügyében. Ez megtörtént. Tájékoztattak, hogy a 
tervezés jó esetben egy év, de lehet több is. 
Addig nem lehet sötét! A javaslatom a következő: addig is el lehetne helyezni néhány 
reflektort mozgásérzékelővel ellátva. Természetesen szakemberrel egyeztetve. 
 
Március 10: A Városrehabilitációs Pályázat ATT-je határidőre beadásra került. 
 
Kérem a tájékoztató szíves elfogadását. 
 

2. ELŐZMÉNYEK, KÜLÖNÖSEN A TÉMÁBAN HOZOTT KORÁBBI TESTÜLETI 
DÖNTÉSEK, AZOK VÉGREHAJTÁSA 

--------- 
3. HATÁROZATI JAVASLAT 

„A” változat 
 

Rétság Város Képviselő-testülete a polgármester 2011.március havi tájékoztatóját a két 
testületi ülés közötti időszakban az önkormányzat érdekében végzett polgármesteri 
munkáról elfogadja 
. 

„B” változat 
 

Rétság Város Képviselő- testülete a polgármester 2011.március havi tájékoztatóját a két 
testületi ülés közötti időszakban az önkormányzat érdekében végzett polgármesteri 
munkáról nem fogadja el. 

 
 

Rétság, 2011. március 18. 
Előterjesztő:  

 
 

                                                                                                     M e z ő f i  Zoltán 
                                                                                                         polgármester 
 
 
 
Záradék: 
A tájékoztatás szabályszerű, a határozati javaslatok jogszabálysértést nem tartalmaznak. 
 
 

Fejes Zsolt  
jegyző 



Tanácsnoki vélemény a Rétság városi víz és szennyvízdíj  
módosítási előterjesztéshez 

 
 
Tisztelt Képviselő Testület! 
 
Tanulmányoztam  az előterjesztési javaslatot.  
 
Minden tényezőt figyelembe véve a DMRV ZRT ajánlata minden szempontból kedvező, 
melynek következtében csökken a szolgáltatás ivóvíz és szennyvíz tarifák összege. 
 
A Határozati javaslatban  az ivóvíz szolgáltatás vonatkozásában köbméterenként 37 Ft-al  
A szennyvíz vonatkozásában 25 Ft-al kell kevesebbet fizetni a fogyasztóknak mint a 2010. 
évben. 
 
Dr. Szabó Sándor Ügyvéd Úr a 2010. december 2-n keltezett levelében megfogalmazott 
néhány jogi és szakmai véleményt a megállapodás tervezetekkel kapcsolatosan. 
 
Az a javaslatom, hogy a Pénzügyi és Városüzemeltetési Bizottság ülésére meg kell hívni a 
Nyugat-Nógrád Vízmű kft ügyvezetőjét és a DMRV ZRT  vezérigazgatóját, akik a szakmai 
kérdésekre választ adnak. 
 
Kritikaként lehet megfogalmazni, hogy ezzel a kérdéssel a DMRV ZRT már 2009-ben is 
foglalkozott, miért nem került ez már korábban napirendre? 
 
Arra a kérdésre, hogy miért nem kerülhet megszüntetésre a Nyugat-Nógrád Vízmű kft a 
megállapodások alapján, az a lehetséges válasz, hogy  a megállapodás valamilyen 
megszűnése következtében  legyen olyan szervezet, amely a szolgáltatás folytatását 
biztosítani tudja. 
 
Az előterjesztést javaslom a bizottságnak megtárgyalni. 
 
 
               Rétság,           2011. március 19-n 
 
 
 
                                                                               Tisztelettel: 
 
                                                                                                       Jávorka János 
                                                                                                           képviselő 
 


